

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SURA DEVELOPMENT & INVESTMENT PLC Date: 30-12-2020 12:24:41 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سري للتنمية والاستثمار التاريخ: 30-12-2020 12:24:41 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>SURA DEVELOPMENT & INVESTMENT PLC announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة سري للتنمية والاستثمار عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدمائ التي أقامت أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدماي أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>T here are no developments in Fayez Al-Faouri's settlement up to date, as it is valid for 120 days from the date of the general assembly's decision, and the company has no role in the legal procedures, with the need to investigate the validity of the information before it is circulated in electronic newspapers, attached the company's legal advisor letter.</p>	<p>لا يوجد اية مستجدات بتسوية فايز الفاعوري حتى تاريخه حيث انها سارية لمدة ١٢٠ يوم من تاريخ قرار الهيئة العامة ولا دور للشركة بالاجراءات القانونية، مع ضرورة التحري عن سحة المعلومات قبل تداولها في الصحف الالكترونية، مرفق كتاب المستشار القانوني للشركة.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Ahmad Khader Alghoul Position: Managing Director</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Ahmad Khader Alghoul المنصب: المدير الاداري</p>